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 : انًؤرًزاد

29 May -International Congress of Egyptologists, Aegean University, Rhodes 22 

thThe 10-12008. 

March 2008. th16-Second British Egyptology Congress, University of Liverpool, 14 -

2 

3- The Tenth Annual Symposium of Current Research in Egyptology, Liverpool 2009. 

4-The Third International Congress on the Mutual Influence between the Ancient to 

htCivilizations, Center of Papyrological Studies and Inscriptions, Ain Shams 

University 26.of March 2012 ththe 28 

 :الإَزبج انعهًً

زغهت عهً انمهك نذي انهحظبد الأنً ٔ رطٌٕز َبجح نكضز ـ يجهخ كهٍخ انضٍبحخ ٔانفُبدق جبيعخ الإصكُذرٌخ ، ان1

 انحبجز نهًزشذ انضٍبحً

Overcoming anxiety at the first moments and developing successful ice break for tour 

guides 

 –الإصًبعٍهٍخ  جبيعخ -ـ انًؤرًز انذٔنً انزاثع رحذ عُٕاٌ "انضٍبحخ انعزثٍخ" يُظى يٍ كهٍخ انضٍبحخ ٔانفُبدق 2

 1223دٌضًجز  9 – 3يصز ـ 

جبيعخ الإصكُذرٌخ يصز "انمٕاعذ انًصزٌخ  –ـ انًؤرًز انعهًً انذٔنً انضبدس يُظى يٍ كهٍخ انضٍبحخ ٔانفُبدق 3

 1222انًُظًخ نضهٕن انًُٓخ ٔرزٌٔز انًزشذٌٍ انضٍبحٍٍٍ" 



Egypt's code of conduct and tour guides' fabrication 

انذكبء انعبطفً ٔ 1222صجزًجز  -2جبيعخ انفٍٕو يصز عذد  –انعهًٍخ انًحكًخ نكهٍخ انضٍبحخ ٔانفُبدق  ـ انًجهخ4

 (جبيعخ انًٍُب -انًزشذٌٍٍ انضٍبحٍٍٍ انًحزًهٍٍ فً يصز) دراصخ حبنخ نمضى الارشبد انضٍبحً

Emotional Intelligence and Potential Tour Guides in Egypt (Case Study of Tour 

Guiding Department - El Minia University 

 و يصز1221جبيعخ انًٍُب عذد يبرس  –ـ يجهخ كهٍخ اَداة 5

 انًزشذ انضٍبحً الانكززًَٔ ٔ يُٓخ الإرشبد انضٍبحً ثًُبطك انززاس ثًصز

Electronic tour guide and man-made heritage tour guides profession in Egypt 

 


